



條款及守則

Rules and Regulations

条款及守则

基於安全理由，遊客請遵守大熊貓雙星道之守則。

For safety reasons, please follow the rules and regulations in **The Cubs' Channel**.

基于安全理由，游客请遵守大熊貓雙星道之守則。

1. 身高 110 厘米或以下之兒童遊客，須由一位年滿 15 歲及身高 110 厘米或以上之人士陪同下方可進入本景點。家長或監護人必須對兒童遊客的安全負責，亦須促使其兒童遊客遵守在場職員的指示。

Child participants below 110cm in height must be accompanied by another person who has attained the age of 15 and is of 110cm or above in height to enter the attraction. Parents or guardians are required to supervise their children participant at all times and take responsibility for their safety, as well as ensuring them to comply with all instructions provided by the attraction staff.

身高 110 厘米或以下之兒童游客，須由一位年滿 15 岁及身高 110 厘米或以上之人士陪同下方可进入本景点。家长或监护人必须对儿童游客的安全负责，亦须促使其儿童游客遵守在场员工的指示。

2. 憑票入場。參加者必須於每節活動開始時間 5 分鐘前入座，逾時不候並會被視作棄權論。
Admission by Tickets Only. Participants must arrive 5 minutes before the programme scheduled start time. latecomers will be regarded as absentees.
凭票入场。参加者必须于每节活动开始时间 5 分钟前入座，逾时不候并会被视作弃权论。

3. 身體不適、受藥物或酒精影響等人士不建議參與本景點。
Participants who are physical discomfort or affected by drugs or alcohol are not recommended to participate in this attraction.
身体不适、受药物或酒精影响等人士不建议参与本景点。

4. 景點內設有閉路電視，遊客請勿移走或蓄意破壞任何物件。
The attraction is installed with closed-circuit television system and please do not remove or deface any interior facilities in the attraction.
景点内设有闭路电视，游客请勿移走或蓄意破坏任何物件。

5. 為顧及個人及所有遊客的安全，請勿在景點內奔跑、推撞或攀爬。



For the safety of participants and the others, please do not run, push or climb inside the attraction.
为顾及个人及所有游客的安全，请勿在景点内奔跑、推撞或攀爬。

6. 景點內請勿使用攝影腳架及自拍杆。
Camera tripods and selfie sticks are not allowed in the attraction.
景点内请勿使用摄影脚架及自拍杆。
7. 遊客必須遵從景點內工作人員指示。如有任何違規，工作人員有權要求該人士離開。
Please follow the instructions given by our staff at all times. Participants who refuses to abide the Rules and Regulations may be asked to leave the attractions or the park premises immediately.
游客必须遵从景点内工作人员指示。如有任何违规，工作人员有权要求该人士离开。
8. 景點內不准飲食。
Eating is not allowed in the attraction.
景点内不准饮食。
9. 景點內所有設施均已噴上光觸媒塗層並會定時進行清潔。
Photocatalyst applied on all facilities and regular cleaning sessions will be scheduled inside the attraction.
景点内所有设施均已喷上光触媒涂层并会定时进行清洁。